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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 24 listopada 2020 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 24 listopada 2020 roku o godz. 1340 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty bez uwag przy 14 głosach za. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty bez uwag przy 12 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2020. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2020 - 2033. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 12 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na udzielenie dotacji dla niepublicznego przedszkola w wysokości wyższej niż określona 

w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka.  

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 14 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
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Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji udzielanych publicznym szkołom i niepublicznym przedszkolom, 

innym formom wychowania przedszkolnego, szkołom, w tym szkołom podstawowym,  

w których zorganizowano oddział przedszkolny placówkom prowadzonym na terenie 

Gminy Miasto Świnoujście, trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania  

i wykorzystania tych dotacji oraz terminu i sposobu rozliczenia ich wykorzystania. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Sujka.  

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 14 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uzgodnienia prac 

wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Zieleni Miejskiej. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 15 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg publicznych na cele 

niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

 

Projekt uchwały przedstawiły Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska  

oraz Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Zieleni Miejskiej.  

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 15 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Świnoujście. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką w formie prezentacji przedstawiły Zastępca 

Prezydenta Miasta Barbara Michalska oraz Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska  

i Leśnictwa. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną 

głosowało 7 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 8 głosach  

wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 9 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  

od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką w formie prezentacji przedstawiły Zastępca 

Prezydenta Miasta Barbara Michalska oraz Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska  

i Leśnictwa. 

Dyskusja. 
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Opinia pozytywna do projektu uchwały wraz z autopoprawką – za opinią pozytywną 

głosowało 6 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 7 głosach  

wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 10 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej opłaty 

oraz zwolnienia z części z opłaty. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką w formie prezentacji przedstawiły Zastępca 

Prezydenta Miasta Barbara Michalska oraz Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska  

i Leśnictwa. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 4 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 10 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 11 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką w formie prezentacji przedstawiły Zastępca 

Prezydenta Miasta Barbara Michalska oraz Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska  

i Leśnictwa. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 7 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 12 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym  

oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 13 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 13 – Sprawozdanie Prezydenta Miasta Świnoujście z prac przy budowie 

połączenia komunikacyjnego – tunelu, pomiędzy wyspami Uznam i Wolin (pkt z planu 

pracy komisji). 

 

Informacje przedstawił Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz. 

Pytań i uwag nie było. 

 

Ad. pkt 14 – Wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska poinformowała, że przesłano radnym projekt 

uchwały w sprawie apelu do Prezesa Rady Ministrów w sprawie głosowania za przyjęciem 

Wieloletnich Ram Finansowych Unii Europejskiej na lata 2021-2027 oraz Funduszu 

Odbudowy.  

 

Radny Stanisław Bartkowiak zwrócił się do Prezydenta Miasta z zapytaniem o aktualne 

informacje w sprawie Morskiej Stoczni Remontowej „Gryfia” w Świnoujściu. 
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Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz przedstawił informacje w sprawie Morskiej Stoczni 

Remontowej „Gryfia” w Świnoujściu. 

 

Radna Aneta Zdybel poruszyła temat zamknięcia dojścia do falochronu centralnego. 

 

Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz oraz radna Sylwia Marszałek wypowiedzieli się  

na temat zamknięcia dojścia do falochronu centralnego. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska odniosła się do wypowiedzi Prezydenta 

Miasta. 

 

Ad. pkt 15 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 24 listopada 2020 roku o godz. 1834. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 
 


